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Concept: Verslag vergadering Stuurgroep sneltesten van 27 januari 2021

IEECE (GGo-Adam), am (Amphia), (poor 2),
(Dienst testen),

3

(E26),(VWS), B (RIVM),
I

(GGD-GHOR),B yirT
Rijnmond), GaH), (LOI), (1GJ).

Afwezig: IESE.

1. Opening
- De voorzitter opent de vergadering.

2. Verslag en acties van de vergadering van 20 januari 2021
- De leden hebben geen opmerkingen bij het conceptverslag. Het verslag is vastgesteld.
- De leden hebben geen opmerkingen bij de status van de andere acties.

- Stand van zaken validatieprogramma: geeft een toelichting op het gelipdatete

voortgangsoverzicht.
- Aantal studies naderen afronding: de validatie van STRIP, de studies naar zelftesten en

ook de studie naar BCO/App. Focus bij de laatste 2 studies ligt op de OMT vergadering van

572. Actie:[lrapporteert volgende week over de uitkomsten van de studie met

3. Afronding validatieprogramma -

a]
validatiestudies

zelftesten
- BE anor als OMT weer opnieuw kan kijken naar goede teksten over gebruik

testen in asymptomaten.
o IEEE raagt om duidelijk te maken wat met de wijkstudie bedoeld wordt. Actie: JEEETH

verduidelijkt dit in het overzicht.
- De stuurgroep vraagt zich af in hoeverre antigeentesten op scholen gebruikt kunnen

worden bij het risicogericht testen bij een blootstelling. De stuurgroep bediscussieert of het

handig om dit bij het OMT uit te vragen. Kan enerzijds duidelijkheid geven, maar brengt
OMT ook in een lastig pakket als we steeds specifiekere vragen stellen over het gebruik en

we weten dat daar geen specifieke data over beschikbaar is. VWS gaat dit nadrukkelijker
meewegen bij het stellen van adviesvragen aan het OMT.

- Massa spectrometrie:[JJERIicht toe dat een rapport voor het OMT gemaakt is. We

wachten af wat OMT daarvan vindt en aan de hand daarvan opschalingsvraag maken.

Hier is al eea aan voorbereid: kosten/test zijn laag, geen supplychean, apparaten

zijn wel duur. Actie:JJEEFEZtelt voor om naast de gang naar het OMT ook een korte

uiteenzetting te maken met de opschalingsvraagstukken en benodigde bemensing.
Combinatie van spoor 1 en 2. Maximaal gebruik maken van alles wat al verzameld is.

- Beslispunten rondom innovatieve testen. eeft een korte toelichting op de notitie en

de voorliggende adviezen.

- De stuurgroep bedankt JJEXELvoor alle inspanningen rondomde innovatieve testen.

Verstandig om het programma te stoppen? Is het niet voorbarig om hier de stekker uit te

trekken? [EE we ronden af met nieuwe innovatieve methoden en gaan selectief met een

paar heel actief door

JERERN
we blijven vinger aan de pols houden. belangrijk dat

partijen de markt blijven verkennen (Dienst testen en RIVM). na een validatie is

er nog heel veel werk nodig voor opschaling, ook gezien bij LAMP en ademtest. beeld

wegnemen dat we hier niet actief blijven (monitoren nieuwe testmethoden). waar

moet iemand zich melden met een innovatie PERIL LSH en Zonmw blijven bestaan.

ook DT krijgt een belangrijke rol om meer naar voren te stappen in het volgen van

de innovaties. EXIEIN signaleringsfuncties voor nieuwe ontwikkelingen in de testketen

beleggen we (innovatiebeleid, vraag/opdracht aan dienst testen) wel mogelijkheid
behouden om nieuwe innovaties klinisch te valideren. Besluit: Met deze kanttekeningen
worden de voorstellen uit de notitie overgenomen.

- Valideren ademtest in kinderen: Praktisch gezien is het niet te doen, sen

fl5
aantal

kinderen in teststraterfERIZalmisschien te combineren met

oeademtest staat nu niet in die setting. Nog wel contact met ver geldigheid van de

ademtesten. Nadenken over de werking hiervan. Proposal voor kinderen denkbaar, maar

urgentie nu leggen op geldigheid.



Afronding validatieprogramma -

voortgang validatiestudies

eeft een toelichting op de plaat, de namen zijn nog draft. Komende week

gesprekken met beoogde voorzitters. Suggesties blijven welkom, volgende week is

bes|uitvorming beoogd.
cRLEoeeft aan dat IG] graag als agendalid geinformeerd blijft over alles wat speelt
binnen de LCT. Als de agenda daar aanleiding voor geeft, zal IG] ook aan de vergadering
deelnemen.

Afronding validatieprogramma - voortgang validatiestudies

Notitie elftesten: BEE icht toe. Volgende week rapport met zelftesten die bruikbaar zijn.
In WG zelftesten zit niet de expertise om uitrol verder te brengen. Sluit aan bij discussie

zojuist dat er een opschalingswerkgroep nodig is. Werkgroep kan onderzoeken wat

mogelijk is. ActieEdenkt na de over samenstelling van een opschalingwerkgroep met

opschalingskennis, juridische kennis, beleidsaspecten en inkoop.

|
is er echt een nieuwe handreiking nodig of meer juridische advies? XEN behoefte aan

een handreiking voor hoe om te gaan met mensen zonder verhoogde kans. Twee separate
lijnen nodig. Actie: dit met LCI bespreken.

je hebt als werkgever wel mogelijkheden om veilig werken mogelijk te maken

(staat ook op website IGJ]). Actie: VWS kijkt hier nader naar.

Update STRIP: het werkbezoek van MVWS aan PAMM gaat vandaag plaatsvinden.

Volgende week wordt de validatie afgerond, met DT in gesprek over consumables.

Rondvraag:

vandaag of morgen gaat de pilot in Charlois weer verder.

PIN we zijn aan het kijken of we vrijdag iets kunnen doen met de ademtest in A'dam.

[EEEZijkt naar verhaal over stimuleren innovatieve kant en wat dit heeft opgeleverd.
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